


# \$2500 SCHOLARSHIP


## DEADLINE: MARCH 31, 2019

LEARN MORE AND APPLY TODAY: <http://www.fpac.ca/indigenous/skills-award/>

Through the Skills Awards for Indigenous Youth, Forest Products Association of Canada (FPAC) and the Canadian Council of Forest Ministers (CCFM) are proud to jointly recognize and celebrate selected Indigenous youth for their skills development and career aspirations in the forest products industry. These awards are given to two individuals that exemplify the qualities of strong academic standing, commitment to the forest products industry, and a demonstrated commitment to their Indigenous community.



# Skills Awards for Indigenous Youth



Forest Products Association of Canada  
Canadian Council of Forest Ministers



Canadian Council  
of Forest  
Ministers



Conseil canadien  
des ministres  
des forêts

# BOURSE D'ÉTUDES 2500\$

## DATE LIMITE: 31 MARS 2019

POUR PLUS D'INFORMATION: [fpac.ca/fr/prix-excellence](http://fpac.ca/fr/prix-excellence)

Les Prix d'excellence pour les jeunes Autochtones de l'Association des produits forestiers du Canada (APFC) et du Conseil canadien des ministres des forêts soulignent les réalisations de jeunes Autochtones qui développent leurs compétences et aspirent à faire carrière dans une industrie des produits forestiers revitalisée. Ces prix sont remis à deux individus qui sont des modèles sur le plan du dossier scolaire ainsi que de l'engagement dans l'industrie des produits forestiers et envers la communauté autochtone.



# Prix d'excellence



pour les jeunes  
Autochtones

Association des produits forestiers du Canada  
Conseil canadien des ministres des forêts



Canadian Council  
of Forest  
Ministers



Conseil canadien  
des ministres  
des forêts